
Zápisnica z riadneho zasadnutia  
Rady školy pri ZŠ s MŠ, Michalská 398/8, Spišské Bystré 

 
 
Dňa: 22.08.2019 
 
 
Program: 
 

1. Oboznámenie členov rady so stavom školy a racionalizačnými opatreniami 
riaditeľom školy. 

2. Prerokovanie organizačných zmien. 
3. Prerokovanie bezodkladného zaplatenia exekúcie vedenej proti škole. 
4. Schválenie podporného stanoviska Rady školy pre žiadosť o zvýšenie rozpočtu 

školy zriaďovateľom. 
5. Zmena štatútu Rady školy o bod „ Hlasovanie per rollam“. 
6. Diskusia 

 
 
 
Zasadnutie otvorila a viedla Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy. 
Prítomných (viď prezenčná listina) oboznámila s programom zasadnutia rady školy. 
Privítala aj prítomných hostí. (viď  prezenčná listina). 
 

Prítomných:9 
 

Neprítomných:2 
 

Predsedníčka konštatovala, že vyššie uvedený program zasadnutia rady školy je 
schválený. 
 

1. Oboznámenie členov rady so stavom školy a racionalizačnými opatreniami 
riaditeľom školy 

 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy, oboznámil prítomných členov rady školy ako aj 
starostu obce Mgr. Mariánu Luhu so stavom budov, žiakov a tried, stavom účtov 
v bankách- následná zmena banky, o stave vykurovacích kotloch, o nájomnom za 
telocvičňu, o vedenom súdnom spore.  
 

2. Prerokovanie organizačných zmien 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy, predniesol návrh na organizačnú zmenu, ktorá sa bude 
týkať nového školského roka. V školskom roku 2019/2020 dôjde k zníženiu dvoch tried 
na základnej škole, preto PaedDr. Emil Bercel dostane výpoveď z organizačných 
dôvodov a Mgr. Petra Tomajková sa presunie na voľné miesto do materskej škôlky. 
Novou zástupkyňou pre materskú školu bude Bc. Dominika Lopušeková. 
 
 
 



 
Hlasovanie: 

za :9 
proti:0 

zdržal sa hlasovania: 0  
 

 
Predsedníčka konštatovala, že členovia rady školy súhlasia s organizačnou zmenou. 
 
 

3. Prerokovanie bezodkladného zaplatenia exekúcie vedenej proti škole 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy,  apeloval na prítomných členov rady školy, aby sa 
exekúcia vo výške 828,11 € zaplatila. Kvôli tejto exekúcii sa škola nemôže zapojiť do 
žiadneho projektu ani do výziev Európskej únie. 
 
Hlasovanie: 

za :9 
proti:0 

zdržal sa hlasovania: 0  
 

 
Predsedníčka konštatovala, že členovia rady školy súhlasia so zaplatením exekúcie. 
 

4. Schválenie podporného stanoviska Rady školy pre žiadosť o zvýšenie 
rozpočtu školy zriaďovateľom. 

 
Mgr. Marián Luha starosta obce informoval prítomných, že momentálne prebieha 
kompletná rekonštrukcia školskej kuchyne.  Na budove školy sa rekonštruuje 
bleskozvod, ktorý bude stáť obec 8000,00 €. V budove školy je havarijný stav kotla na 
vykurovanie. Ak by potrebovala škola pomôcť s finančnými prostriedkami, tak až 
z nového rozpočtu. Momentálne obecný rozpočet je dosť napnutý. 
 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy konštatovala, že rada školy berie na 
vedomie žiadosť o navýšenie rozpočtu školy zriaďovateľom a požiadavky školy 
o navýšenie finančných prostriedkov z nového rozpočtu obce. 
 
 

5. Zmena štatútu Rady školy o bod „ Hlasovanie per rollam“. 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy,  predniesol návrh „ Hlasovanie per rollam“. Znamená 
to, že hlasovanie resp. vyjadrenie názoru formou obežníka, písomne, teda nie riadnym 
zasadnutím. Takéto hlasovanie sa využíva hlavne v situáciách, kedy je potrebné 
rozhodnúť bez zbytočného odkladu. Realizuje sa najčastejšie formou elektronickej 
pošty. 
 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy konštatovala, že rada školy berie na 
vedomie hlasovanie per rollam a na najbližšom stretnutí sa dohodnú podmienky, kedy 
by sa hlasovanie per rollam využívalo. 



 
5. Diskusia 

 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy, podotkla, že namiesto Bc.  Dominiky 
Lopušekovej  a Mgr. Petry Teplickej bude musieť prebehnúť nová voľba členov rady 
školy. 
 
Záver 
 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy  konštatovala, že Rada školy berie na 
vedomie všetky skutočnosti a poďakovala prítomným členom ako aj hosťom za účasť. 
 
 
Termín nasledujúceho zasadnutia – september 2019 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: Mgr. Veronika Orolinová 
 
V Spišskom Bystrom, dňa 22.08.2019 
 
 
 
         

 Ing. Denisa Lopušeková 
 predsedníčka rady školy 
 
 

 
 


